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Former dancer and party loyalist Wen Liping vanishes in rural China just before she was
to leave the country. Her husband, a key witness against a smuggling ring suspected of
importing aliens to the US, refuses to testify until she is found and brought to join him
in America. A few days later, a badly mutilated body turns up in Shanghai's Bund Park.
It bears all the hallmarks of a triad killing. The US immigration agency, convinced that
the Chinese government are hiding something, send US Marshal Catherine Rohn to
Shanghai to join the investigation. Inspector Chen, an astute young policeman with
twin passions for food and poetry, is under political pressure to find answers fast.
When Catherine Rohn joins him he must decide what is more dangerous: to hide the
truth, or to risk unleashing a scandal that could destroy his career.

作者介绍: 

裘小龙

诗人，诗歌翻译家，小说家，出身于上海。上个世纪八十年代因翻译T・S・艾略特和
美国意象派诗人诗作而闻名。八十年代末，到美国留学，并用英语开始小说创作。现为
华盛顿大学中国文学教授。

自2000年起连续推出以中国当代现实生活为背景，以诗人刑侦队长陈超为主角的系列
侦破推理小说，其中《红英之死）｝获得世界推理小说最高荣誉――第三十二届世界推
理小说大奖，成为第一位荣获此奖的华人作家。《红英之死》入选纽约《新闻日报》20
00年十部最佳小说。

裘小龙侦破推理系列已在世界各地引起广泛反响，美国、法国、意大利、日本、瑞典、
丹麦、挪威等国相继翻译出版。

来小龙们被推理系列：

《红英之死》

《外滩花园》

《石库门骤歌》
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Fiction

评论

inspector chen系列的 觉得这一本 并不好看 和其他的比有点差 没什么悬疑
和跌宕起伏的剧情 不知道陈警探花了这么长时间和美国警察都在搞什么
案子呢？水落石出的感觉呢？ 不喜欢这本 后面都是咬牙看下去的 果然没什么点。zzzz
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